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Förvaltningens förslag till beslut 
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Leif Kananen  Ulrika Klemets 

T.f. stadsdelsdirektör  Ekonomichef 

   

 

Sammanfattning 

Ett medborgarförslag har inkommit där det föreslås att en löpslinga 

upprättas i Sturebyskogen. Författaren av förslaget vill själv 

genomföra detta men efterfrågar stöd från förvaltningen med olika 

instrument samt material till informationsskyltar.  

Bakgrund 

Enligt medborgarförslaget saknar många, framförallt nyinflyttade, 

kännedom om möjligheter till motion i Enskede.   

Ärendet 

Medborgarförslaget föreslår bland annat att en löpslinga upprättas 

med olika träningsstationer utmed. Främst handlar förslaget om att 

använda skyltning och uppmärkning för att tillskapa denna 

löpslinga. Författaren av medborgarförslaget vill själv genomföra 

detta men efterfrågar stöd från förvaltningen med mätinstrument, 

märkningsmaterial samt material för en samlingspunkt med karta. 

 

Författaren ställer även frågan om det är möjligt att uppföra en 

styrkestation i Gamla Enskede. 

Ärendets beredning 

Ärendet har beretts av Lokal- och stadsmiljöenheten. 
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Förvaltningens synpunkter och förslag 

Förvaltningen ställer sig positiv till åtgärder som kan bidra till ökad 

aktivitet och rörelse i stadsdelsområdet och föreslår därför att en 

dialog upprättas mellan förvaltningen och författaren av 

medborgarförslaget, för att diskutera vidare vad som är möjligt att 

genomföra i det utpekade området. Området som berörs av 

medborgarförslaget ligger dock till stor del i Farsta 

stadsdelsområde, och de behöver därför involveras. 

 

Avseende frågan om en styrkestation så utreder förvaltningen för 

närvarande lämpliga platser i området där ett utegym kan uppföras. 

Bilagor 

1. Enskede- Vantör medborgarförslag 


